



Version francophone plus bas

POC Talk December 2024

In this issue

- Board of Directors Opportunities
- Community Groups
- NAPO Summit 2025
- POC Annual General Meeting
- POC Virtual Conference
- TPO Exam Registration is Open

Make a Difference and Lead with POC!



Are you ready to join the board of directors at POC and help shape the future of our community?

We're looking for enthusiastic, visionary members to step into the following key roles:

- Director of Membership
- Director at Large
- Director of Volunteer Management

This is your opportunity to:

- ✓ Make an impact by driving meaningful initiatives that enhance the experience of POC members across the country.
- ✓ Build your professional reputation and expand your network while collaborating with industry leaders.
- ✓ Sharpen your leadership, strategic planning, and team-building skills
- ✓ Be at the heart of advancing POC's mission to support our members credibility, visibility and connection.

Each role offers the chance to leave a lasting legacy within our vibrant community. Whether you're passionate about connecting with members, managing volunteers, or contributing to POC's broader strategy, there's a place for you on our team.

Don't wait—this is your moment to lead, inspire, and give back to the community you love. Apply today and let's build the future of POC together.

For more information about these roles or to express your interest, please email dir-volunteers@organizersincanada.com or [apply today!](#)

Community Groups

Looking to be a part of your organizing community? Join one of our groups below!

To join, please fill out [this jotform](#) and a volunteer will be in touch with you.

BC Lower Mainland - contact Randee at clutterlesslivingnow@gmail.com

Burlington/Hamilton - contact Christy at clearmycloset247@gmail.com

Business Productivity (Virtual) - contact Stephanie at stephanie@solutionhop.com

Calgary Give Back - contact Nicole at nicole.a.jensen@gmail.com

Groupe de communauté francophone - contact Elizabeth at info@elizabethalescio.com

Halifax - contact Cindy at info@cindywezenbeek.com

Hoarding Disorder & Related Conditions - contact Kim at kim@clutterflyinc.com

Masterminds & Accountability (Virtual) - contact Noreen at noreenmusic@icloud.com

Montreal West Island - contact Ashley at hello@decoriedesign.com

Toronto - contact Kim at kim@clutterflyinc.com

Vancouver Island - contact Sarah at sarah.tudwaycains@gmail.com

Virtual Home Organizing (Virtual) - contact Julie at julie@mindoverclutter.ca

For a list of all the groups and their descriptions, please visit [this Google Drive link](#).
This information will be available on our website soon!

Don't see a group that fits your needs? [Start your own by using this jotform!](#)

NAPO Summit 2025 – An Important Message

Dear Professional Organizers in Canada Members,

Get ready for the NAPO Summit 2025, happening March 25-28 at the Marriott Marquis in Chicago! This premier event, in partnership with the International Federation of Professional Organizing Associations (IFPOA) and as an International Association Partner with POC, offers top-notch educational and networking opportunities tailored for growth in our industry.

Take advantage of the **Early Bird discount rate of \$699 available until January 9, 2025**. Use promo code **INTL2025** during registration to enjoy this exclusive offer. Register early to secure your discounted room rate of \$229/night at the Marriott Marquis Chicago. Remember, you must register for the Summit first to book your room.

You can join us for the International Summit Attendee Exchange on March 25 at 3 PM, a great opportunity to network with peers from around the globe.

For registration issues, contact Gina Garriott at Gina.Garriott@ewald.com.

Invest in your professional development at NAPO Summit 2025 and gain actionable insights to enhance your skills and increase your income. For details and registration, visit [NAPO Summit 2025](#).

See you in Chicago!

POC Annual General Meeting – In case you missed it!

The POC Annual General Meeting (AGM) successfully took place on Friday November 8th, 2024 at 5:00 pm – 6:00 pm ET via Zoom.

POC Members can access the recording, review the Questions & Answers from the AGM, and view the 2023-2024 Annual Report by logging into the membership portal and selecting the **AGM tab** under [Downloads & Guidelines](#).

POC AGM

POC Virtual Conference – A successful gathering of our members to learn, network, and celebrate together!



The POC Virtual Conference was held on October 24-25, 2024. Appreciation is extended to all members who attended and to the volunteers who contributed their efforts over the many months leading up to the event.

Check out all the details of the Conference with the POC Post Conference Report 2024.

For the POC Virtual Conference in 2025, watch this space, information will be out in the 1st Quarter of 2025.

POC Post Conference Report

TPO Exam Registration is Open!

The registration for the [TPO Exam](#) Spring 2025 is now open and the exam will take place Wednesday, June 11th, at 1pm EST. If you are planning to write the exam we also recommend that you attend the [free Live Q&A Session](#) on May 27th at 8:00 pm EST to understand the format of the exam as well as ask any questions you may have.

A little reminder that we have [5 amazing continuing education courses](#) available for all POC members at a discounted rate. They are on-demand courses, which means you can watch them at your convenience and have lifetime access to them.

Go check out [Organizing With Older Adults](#), [Office Organizing](#), [Productivity & Time Management for Professional Organizers](#), [Introduction to Virtual Organizing](#), and [Organizing for Families](#) today!

SOCIAL MEDIA PAGES



Facebook

3,528 followers (25 new)

912 post reach

27 post engagements

3 528 abonné(e)s (25 nouveaux)

912 portée des publications

27 engagement des publications



**Professional Organizers
in Canada**

@professionalorganizerscanada

Instagram

2,433 followers (20 new)

741 accounts reached

55 post interactions

4 444 impressions

2 433 abonné(e)s (20 nouveaux)

741 comptes atteints

55 interactions avec les publications

4 444 impressions

< professionalorganizersincanada ▾ ...



1,364
posts

2,433
followers

582
following

POC - Professional Organizers in Canada

[Community](#)

National Association of Professional Organizers 🇨🇦

Need to find an Organizer?

Want to be a Professional Organizer?

Visit our site to learn more! 📌 📌 📌

🔗 [conference.organizersinca...](#) and 1 more

POC INTERNATIONAL ASSOCIATION PARTNERS





**Professional Organizers in Canada is a proud affiliate of
NAPO, ICD, NASMM, APDO, FFPO and IFPOA**

POC CORPORATE PARTNERS

Professional Organizers in Canada recognizes and thanks all our Corporate Partners for their ongoing support and partnership.





**ATLAS JUNK
REMOVAL INC.**





maxsold

Get in on the auction!

LE GROTTE

Estate & Contents Sales

1-800-GOT-JUNK?[®]
THE WORLD'S LARGEST JUNK REMOVAL SERVICE

ShelfGenie[®]
a neighbourly[®] company

**STORAGE
WARRIOR**




TRANSITIONSquad[®]



We've Got Room For That™



Westland

MYGROUP





ZENSURANCE



Bulletin
des



Bulletin des OPC - Décembre 2024

Dans cette édition

- Opportunités au conseil d'administration
- Groupes communautaires
- Sommet NAPO 2025
- Assemblée générale annuelle du OPC
- Conférence virtuelle OPC
- L'inscription à l'examen FPO est ouverte

Faites la différence et dirigez avec OPC !



Êtes-vous prêt à vous joindre au conseil d'administration de OPC et à aider à façonner l'avenir de notre communauté ?

Nous sommes à la recherche de membres enthousiastes et visionnaires pour assumer les rôles clés suivants :

- Directeur des adhésions
- Directeur général
- Directeur de la gestion des bénévoles

C'est votre occasion de :

- ✓ Ayez un impact en menant des initiatives significatives qui améliorent l'expérience des membres du OPC à travers le pays.
- ✓ Construisez votre réputation professionnelle et développez votre réseau tout en collaborant avec les leaders de l'industrie.
- ✓ Améliorez vos compétences en leadership, en planification stratégique et en constitution d'équipe
- ✓ Soyez au cœur de l'avancement de la mission de OPC visant à soutenir la crédibilité, la visibilité et les liens de nos membres.

Chaque rôle offre la chance de laisser un héritage durable au sein de notre communauté dynamique. Que vous soyez passionné par la connexion avec les membres, la gestion des bénévoles ou la contribution à la stratégie plus large de OPC, il y a une place pour vous dans notre équipe.

N'attendez pas, c'est le temps de diriger, d'inspirer et de redonner à la communauté que vous aimez. Postulez dès aujourd'hui et construisons ensemble l'avenir du OPC.

Pour plus d'informations sur ces rôles ou pour exprimer votre intérêt, veuillez envoyer un courriel à dir-volunteers@organizersincanada.com ou [postuler dès aujourd'hui](#) !

Groupes communautaires

Vous cherchez à vous démarquer de votre organisation ? Joignez-vous à l'un de nos groupes !

Pour adhérer, veuillez remplir [ce formulaire](#) et un bénévole vous contactera.

BC Lower Mainland - contactez Randee à clutterlesslivingnow@gmail.com

Burlington/Hamilton - contactez Christy à clearmycloset247@gmail.com

Business Productivity (Virtual) - contactez Stephanie à stephanie@solutionhop.com

Calgary Give Back - contactez Nicole à nicole.a.jensen@gmail.com

Halifax - contactez Cindy à info@cindywezenbeek.com

Hoarding Disorder & Related Conditions - contactez Kim à kim@clutterflyinc.com

Masterminds & Accountability (Virtual) - contactez Noreen à noreenmusic@icloud.com

Montréal-Ouest de l'île - contactez Ashley à hello@decoriedesign.com

Montréal/Laval - contactez Elizabeth à info@elizabethalescio.com

Toronto - contactez Kim à kim@clutterflyinc.com

Virtual Home Organizing (Virtual) - contactez Julie à julie@mindoverclutter.ca

Pour obtenir la liste de tous les groupes et leur description, veuillez consulter ce lien [Google Drive](#). Ces informations seront bientôt disponibles sur notre site web !

Vous ne trouvez pas de groupe qui répond à vos besoins ? Créez le vôtre en utilisant [ce jotform](#) !

Sommet NAPO 2025 – Un message important

Chers membres organisateurs professionnels au Canada,

Préparez-vous pour le Sommet NAPO 2025, qui aura lieu du 25 au 28 mars au Marriott Marquis à Chicago ! Cet événement de premier plan, en partenariat avec la Fédération internationale des associations organisatrices professionnelles (IFPOA) et en tant qu'association internationale partenaire de OPC, offre des possibilités de formation et de réseautage de premier ordre adaptées à la croissance de notre industrie.

Profitez du **tarif réduit Early Bird de 699 \$ disponible jusqu'au 9 janvier 2025**.

Utilisez le code promo **INTL2025** lors de l'inscription pour profiter de cette offre exclusive. Inscrivez-vous tôt pour obtenir un tarif réduit de 229 \$/nuit au Marriott Marquis Chicago. N'oubliez pas que vous devez d'abord vous inscrire au Sommet pour réserver votre chambre.

Vous pouvez vous joindre à nous pour l'échange de participants au sommet international le 25 mars à 15 h, une excellente occasion de réseauter avec des pairs du monde entier.

Pour les problèmes d'inscription, contactez Gina Garriott à Gina.Garriott@ewald.com.

Investissez dans votre perfectionnement professionnel au Sommet NAPO 2025 et obtenez des renseignements exploitables pour améliorer vos compétences et augmenter vos revenus. Pour plus de détails et pour vous inscrire, visitez le [Sommet NAPO 2025](#).

On se voit à Chicago !

Assemblée générale annuelle du OPC – Au cas où vous l'auriez manquée !

L'assemblée générale annuelle (AGA) du OPC s'est déroulée avec succès le vendredi 8 novembre 2024 de 17 h à 18 h HE via Zoom.

Les membres du OPC peuvent accéder à l'enregistrement, consulter les questions et réponses de l'AGA et consulter le rapport annuel 2023-2024 en se connectant au portail des membres et en sélectionnant l'onglet AGA sous [Téléchargements et directives](#).

OPC AGA

Conférence virtuelle OPC – Un rassemblement réussi de nos membres pour apprendre, réseauter et célébrer ensemble !



La conférence virtuelle OPC a eu lieu les 24 et 25 octobre 2024. Nous remercions tous les membres qui ont participé et les bénévoles qui ont contribué par leurs efforts au cours des nombreux mois précédant l'événement.

Découvrez tous les détails de la conférence avec le rapport post-conférence 2024 du OPC.

Pour la conférence virtuelle OPC en 2025, surveillez cet espace, l'information sera disponible au 1er trimestre 2025.

Rapport post-conférence OPC

Les inscriptions à l'examen FOP sont ouvertes

L'inscription à [l'examen FOP](#) du printemps 2025 est désormais ouverte et l'examen aura lieu le mercredi 11 juin à 13 heures (heure de l'Est). Si vous prévoyez passer l'examen, nous vous recommandons également d'assister à la [séance gratuite de questions-réponses](#) en direct sur zoom le 27 mai à 20h00 (heure de l'Est) afin de comprendre le format de l'examen et de poser toutes les questions que vous pourriez avoir.

Nous vous rappelons que nous avons 5 cours de formation continue extraordinaires disponibles pour tous les membres des OPC à un tarif réduit. Il s'agit de cours offerts sur demande, ce qui signifie que vous pouvez les regarder à votre convenance et y avoir accès à vie.

Allez voir [Organiser avec les personnes du bel âge](#), [Organisation de bureau](#), [Productivité & gestion du temps pour organisatrices professionnelles](#), [Introduction à l'organisation virtuelle](#), et [L'organisation pour les familles](#) dès aujourd'hui !

PAGES DE MÉDIAS SOCIAUX



Facebook

3,528 followers (25 new)

912 post reach

27 post engagements

3 528 abonné(e)s (25 nouveaux)

912 portée des publications

27 engagement des publications



**Professional Organizers
in Canada**

@professionalorganizerscanada

Instagram

2,433 followers (20 new)

741 accounts reached

55 post interactions

4 444 impressions

2 433 abonné(e)s (20 nouveaux)

741 comptes atteints

55 interactions avec les publications

4 444 impressions

< professionalorganizersincanada ▾ ...



1,364
posts

2,433
followers

582
following

POC - Professional Organizers in Canada

Community

National Association of Professional Organizers 🇨🇦

Need to find an Organizer?

Want to be a Professional Organizer?

Visit our site to learn more! 📌 📌 📌

🔗 conference.organizersinca... and 1 more

PARTENAIRES DE L'ASSOCIATION INTERNATIONALE DU OPC





**Organisateurs professionnels au Canada est fière d'être affiliée à
NAPO, ICD, NASMM, APDO et IFPOA**

PARTENAIRES CORPORATIFS DU OPC

**Organisateurs professionnels au Canada reconnaît et remercie tous les
entreprises partenaires pour leur soutien et leur partenariat continu.**





maxsold

Get in on the auction!

LE GROTTÉ

Estate & Contents Sales

1-800-GOT-JUNK?
THE WORLD'S LARGEST JUNK REMOVAL SERVICE

ShelfGenie
a neighbourly company

**STORAGE
WARRIOR**




TRANSITIONSquad®

TRAUMACARE
CLEANING SERVICES
since 1995



We've Got Room For That™



Westland

MYGROUP





ZENSURANCE

**Une partie du contenu de cette communication a été traduite en français, à l'aide de Google Translator.*

[Unsubscribe](#)

Professional Organizers in Canada 20 Stancroft Drive Richmond Hill, Ontario L4C 4N1 Canada (647) 805-9923